
SKAKEL DIE LIG AAN

 Goed. Is hierdie die…[’n Broer sê: “Hierdie is jou
mikrofoon.”—Red.] Hierdie is die belangrike een? Dankie,

meneer. [“Hierdie is die lewendige mikrofoon.”] Ja, meneer.
Goed. Ek sien hulle het ’n bietjie weerklank daaragter gekry,
en so…Môre, vriende. Kan julle my goed hoor daar aan die
agterkant? [Gemeente sê: “Ja.”] Dit het dit gestop. Dankie.
2 Ek is beslis ’n bevoorregte persoon, vanmôre, om hier na
hierdie platvorm toe te kom, na sulke edele getuienisse wat gegee
is; om net ’n bietjie by te—te voeg by wat hulle gesê het, om
seëninge vir ons te bring soos wat ons vanmôre geniet het. Nou,
ek het opgelet party van hulle was baie…
3 [Die Luidsprekerstelsel gee ’n weerklank. ’n Broer sê:
“Ek dink ons sal dit, hierdie, in die middel moet sit, Broer
Branham.”—Red.] Goed, meneer. Is dit beter?
4 Met party van die manne hier, hoe hulle gepraat het,
en omtrent elkeen…Wel, elkeen hierbo het ’n baie helder,
skitterende getuienis gehad. Hoe ek dit waardeer, daardie goeie
getuienis vir die Here!

Nou gaan ons die Woord benader.
5 En ek het, hierdie week, het ek my voorgeneem in my hart
om nie die mense hierdie twee of drie ure, te laat sit, en luister
na my nie. Ek sê julle hoekom ek—ek dit doen, vriende. Ek’s
ongeleerd, en ek kan net praat onder inspirasie. Nou, ’n man
wat ’n geleerdheid het, wanneer hy geïnspireerd is, ook; maar hy
kan verduidelik waarvan hy praat, met sy geleerdheid, woorde
uithaal wat die mense sal laat weet waarvan hy praat. Sonder
geleerdheid, moet ek simbole uit die natuur neem en uitdruk
deur die inspirasie wat ek het. En dit maak dit nogal moeilik,
partymaal, vir die mense om regtig te verstaan. Ons vind dat ek
baie ontsteld was daaroor tot ek gevind het in die Bybel dat God
op dieselfdemanier gewerk het, dieselfdemetodes.
6 Ons let op, soos Johannes die Doper, wanneer ons nie enige
rekord het van sy geleerdheid nie, en dan, toe hy—toe hy uit
die woestyn uitgekom het, het hy begin praat met die—die…
sy gemeente, kerk van daardie dag. En ons let op hoe hy
dit uitgedruk het. Hy het gesê: “Julle addergeslag.” Sien, dis
waaraan hy gewoond was, die natuur en die woestyn; ander
woorde, iets wat glibberig en slymerig, en misleidend is. Nou,
’n ander man sou dalk een of ander woord kon afbring wat
“indringers” gesê het, of een of ander woord wat hy kon gebruik
het om dit mee uit te druk. Maar Johannes het die woord “adder”
gebruik. Ek dink almal het geweet waarvan hy praat.
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7 So toe het hy gesê: “Moenie begin dink om by julleself te sê,
dat: ‘ons behoort aan dit en ons behoort aan dat,’ nie, want ek sê
vir julle, God is in staat om uit hierdie rotse hier,” sien, sien, nie
een of ander groot iets nie. “God is in staat omuit hierdie klippe.”
Hy het dit in die natuur uitgedruk.
8 En, ook: “Die byl lê teen die wortel van die boom.” Een of
ander goed opgeleide broer, met daardie selfde inspirasie, mag
gesê het: “Hy sal vernietig.” Hy het gesê: “Die byl lê teen die
wortel van die boom.” Dit vernietig dit, in elk geval, sien, so
hy—hy het geweet dat dit was. Hy het net daardie uitdrukkings
gehad, want hy hetmiskien geen geleerdheid gehad nie.

Kom ons buig ons hoofde net ’n oomblik.
9 Ek het versoeke hier vir gebed. Wat, dit is my bediening, om
te bid vir die siekes. Ek het ’n paar versoeke hier, ’n paar baie
besondere versoeke. En ek weet daar’s baie hierbinne. En as daar
sommige is, vanmôre, wat onthou sal wil word? Wel, as julle net
julle hande na God sal opsteek, sê: “Ek…” Hou nou net julle
versoeke terwyl ons bid.
10 Ons Hemelse Vader, ons benader nou U Heiligheid, deur die
Naam van U Heilige Kind, die Here Jesus, om hierdie versoek
te vra, van elkeen van die mense wat hulle versoeke uitgeskryf
het, wat ek dit hier in my hand het. Veral hierdie broer se jong,
pragtige dogter wat beseer is in daardie ongeluk. Ek bid vir
daardie kind, Here. En ek bid vir al die ander versoeke. En dié
wat nou verborge is vir ons, net vir dié wat hulle hand opgesteek
het; maar U is die oneindige God, en U ken elke motief en al ons
versoeke. Ons bid dat U sal antwoord. Omdat U dit belowe het,
glo ons dit.
11 En ons vra nou dat U hierdie paar woorde sal neem wat ons
sal lees, en hulle aan ons sal inspireer, Here, terwyl ons op Uwag.
Mag die Heilige Gees tot elkeen nader, en aan ons die uitleg van
dieWoord openbaar.Want ons vra dit in Jesus’ Naam. Amen.
12 [’n Broer sê: “Broer Branham, kan ons ’n toets doen en kyk of
dit sal werk?”—Red.] Ja, meneer, broer, help net jouself. Dis alles
reg. Terwyl ek nou blaai, ek het ’n…
13 Was altyd dat ek my Skrifte en dinge kon onthou, sonder om
’n—’n nota te maak, maar na ek verby vyf-en-twintig is, werk dit
nie meer so goed nie. Ek moet dit onthou deur dit neer te skryf.
Nou gaan ons…
14 Is dit beter? Kan julle dit beter hoor? Nee. Aan die agterkant,
hulle skud hulle koppe.Miskien…[’nBroer sê: “Jymoet reg voor
dit staan.”—Red.] Moet staan…[“Reg voor dit.”] Reg. En hoe sal
dit soos hierdie wees, kan julle dit hoor? Wat van so, dit beter?
Gaaf. Dis goed.
15 Nou wil ek graag julle aandag vestig op—op Jesaja 42:1-7, en
ook op Mattheüs 4:15-16.
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Daar is my kneg wat Ek ondersteun; my uitverkorene,
in wie my siel ’n welbehae het; Ek het my gees op hom
gelê: hy sal die reg na die Heidene uitbring.
Hy sal nie skree, of uitroep, of sy stem op die straat laat

hoor nie.
Die geknakte riet sal hy nie verbreek,…dowwe

lamppit nie uitblus nie: met getrouheid sal hy die reg
uitbring.
Hy sal nie dof brand of geknak word, totdat hy die reg

tot die aarde gegrond het nie: en die eilande wag op sy
leer.
So sê…die HERE, hy wat die hemele geskape, en hulle

uitgesprei het; hy wat die aarde uitgespan het, saammet
wat daaruit voortkom; hy wat aan die aardbewoners die
brood gee, en die gees aan wie daarop wandel:
Ek, die HERE, het u geroep in geregtigheid, en ek vat

u hand,…en behoed u, en gee u as ’n verbond aan die
volk, as ’n lig aan die Heidene;
Om…blinde oë te open, om gevangenes uit…die

kerkers uit te lei, uit…gevangenis diegene wat in die
duisternis sit.

16 Ennou inMattheüs 4, vanaf die 12de vers, lees ons hierdie.
En toe Jesus hoor dat Johannes in die gevangenis gesit

was, het hy na Galiléa teruggegaan;
…hy het Násaret verlaat en, gekom en gaan woon in

Kapérnaüm, aan die see, in die gebied van Sébulon en
Náftali:
Sodat vervul sou word wat gespreek is deur Jesaja, die

profeet, toe hy gesê het,
Die land Sébulon, en die land Náftali, na die see toe,

oorkant die Jordaan, Galiléa van die Heidene;
die volk wat in duisternis sit, het ’n groot lig gesien; en

dié wat sit in die lande van die skaduwees van die dood,
vir hulle het ’n lig opgegaan.
Van toe af het Jesus begin om te preek,…sê, Bekeer

julle: want die koninkryk van die hemele het naby
gekom.

17 Die Here seën Sy Woord! Nou my onderwerp vanmôre is:
Skakel die Lig Aan. En net so vinnig as wat ek kan, sodat
julle nou uit kan wees vir hierdie volgende afspraak, wat binne
omtrent vyf-en-veertig minute gaan wees.
18 Julle weet, Mnr. Mc Anally, ek dink hy’s teenwoordig. Ek het
sy bakkie buite gesien. ’n Tyd gelede, het ons gesit, een van my
eerste togte hier na Arizona, om te gaan jag. Ons het hierbuite
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gesit naby die Bygelowige Berg. Ek het vir ’n lang tyd daarvan
gehoor, en het baie van die legendes gehoor wat vertel is van die
Bygeloof. Ek onthou dat ek daarna gekyk het, die eerste keer; dit
was voor die dag, en ’n groot spookagtige skaduwee het oos van
my gehang, wat bekend was as die Bygeloof. Ek het gehoor van
die Indiane, hoe hulle nie daar naby sou gaan nie, hoe bang hulle
was, hoe die Spanjaarde hulle mishandel het in die vroeë dae toe
hulle na goud gesoek het. Hulle het gesê dat daar bose geeste
daarin gewoon het. Dit alles het my nuuskierigheid geprikkel.
Maar ek het eers net ’n flitslig gehad, omdie Bygeloof te sien.
19 En toe het ek gekyk totdat, naderhand, die majesteit van die
son begin inbeweeg het op die duisternis. En toe dit het, het dit
die duisternis van die lig geskei, en die duisternis teruggedruk.
Uiteindelik, het sy opgekom in haar helderheid, op bo die bopunt
van die berg, en het dit Bygeloof gewys, net wat dit was. Dit het
verlig en gewyswat ditwas. En al die spoke en vresewat ek gehad
het van die Bygeloof, toe die son in sy krag daarop geskyn het,
het alles weggevlug.
20 Die son is die koning van alle ligte op hierdie aarde, in die
natuurlike ligte. Maak nie saak van hoeveel kunsmatige lig ons
kan hê, en hoeveel groot elektriese ligte ons kan produseer nie;
wanneer daardie son opkom, verdof al die res van hulle.
21 Dis dieselfde dingwat dit ismet dieWoord vanGod.Wanneer
die Woord van God opkom, gaan alle bygelowe, denominasionele
fanatismes en dinge, weg, en wys dit net presies wat dit is. God
het, in die begin, gesê: “Laat daar lig wees.” Die Lig kom net,
die ware Lig, die Koninglig, kom deur die Woord van God. God
het die lig van die duisternis geskei, in die begin. En die Woord
van God, wat gemanifesteer word, skei altyd die Lig van die
duisternis.
22 Mense kan opkom met dit, dat, of die ander; ismes kan
opkom, Kommunisme, Fascisme, en al die ander ismes kan
opkom; bygelowe, sektes, wat dit ook al mag wees, mag opkom.
Maar wanneer daardie Koninglig van die Bybel opkom, gaan
alle bygelowe en dinge…Maar, julle sien, ons weet dis daar,
maar tot Dit bevestig word, bewys Dis Lig; dan het ons geen reg
om Daarteen te stry nie, want Dit doof alle ander lig uit. Jesus
het gesê: “Laat elke mens se woord ’n leuen wees, en Myne die
Waarheid wees.” Sy Woord is verhewe bo alle mense se woorde,
bo alles, enigiets. Sy Woord is Lig.
23 En ons weet dat dit in die begin mistig en somber en donker
moes gewees het, soos die wêreld gedraai het, en toe God geweet
het Hy het lig nodig. Nou, Sy saad was alreeds in die aarde, want
Hy het dit daar geplant. Nou het Hy lig nodig gehad om daardie
saad voort te bring, om daardie saad te laat lewe, want die saad
was alreeds daar.
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24 Net soos dit in elke tydperk is, God het ons vooraf vertel wat
in elke tydperk sou plaasvind. Die enigste ding wat Hy nodig
het, is die manifestasie van die Lig van God op daardie Skrif,
om dit te laat lewe vir daardie tydperk. Net…?…En dit sal
dit doen solank as wat die Lig by die Woord kan uitkom. As
die Woord ontkiem is, sal Dit dit laat lewe as dit ’n belofte van
daardie dag is.
25 Jy mag koring op ’n tyd plant, of graan op ’n ander tyd. Party
kom stadiger as ’n ander s’n, want dit hang van die seisoen af.
26 God se Woord kom in die seisoen, die wet en die genade,
ensovoorts, soos ons verder afgegaan het deur die tydperke. En,
elke keer, word dit verlig deur die manifestasie van die Lig wat
die—die Lewe voortbring wat daar in die Saad is.
27 Deur die Woord van God, skyn die son vandag, want die
einste son wat ons geniet, is God se Woord wat gemanifesteer
is. Hierdie einste sonlig wat ons buite sien, is niks anders as God
seWoord nie, toe Hy gesê het: “Laat daar lig wees.”
28 Enwat as Hy gesê het: “Laat daar lig wees,” en daar was geen
lig nie? Dan is dit nie God wat gespreek het nie. Wanneer God sê:
“Laat daar wees,” sal daar wees. En so vind ons uit dat, die son
wat ons nou geniet, die manifestasie is van God se Woord wat in
Genesis gespreek is.
29 En ons besef dat God se Lig van die dag is Sy Seun. Die
een was s-o-n; hierdie een is S-e-u-n. S-e-u-n is die Bybel. Hy
was…“In die begin was die Woord, die Woord was by God,
en die Woord was God.” Hebreërs 13:8: “Hy is dieselfde gister,
vandag, en tot in ewigheid.” Dis die Woord van God, altyd.
Dit was Christus in Noag. Dit was Christus in Moses. Dit was
Christus in Dawid wat, as ’n verwerpte koning, oor die stad
gekyk het; waar, agthonderd jaar later, Christus daar gesit en
ween het oor ’n stad, as ’n verwerpte Koning, net soos Dawid
was. Dis altyd die Gees van Christus. En die volle manifestasie
van God se Woord was bekend gemaak deur Jesus Christus, die
Gees van God.
30 Geen lewe kan sonder lig kom nie. Lig bring voort; lig
bring lewe voort. Daar kan geen lewe—lewe sonder lig wees nie,
natuurlik of geestelik. Daar moet wees.
31 Die enigste Lig kan net kom deur die Woord van God. God
se Woord is die Lig wanneer Dit gemanifesteer word. Dis net ’n
Saadwat hier lê, soos God al die sade geplant het.
32 Ons liggame was op die aarde voor die…wel, wel, voor daar
enige lig hier was, enige lewe, of enigiets, hier was; die kalsium,
kalium, petroleum, en kosmiese lig, wat ook al, dit was hier—
was hier toe God die aarde geskape het. Dit het net Sy gesproke
Woord geverg om dit te laat ontstaan, net soos dit botaniese lewe
het, of boomlewe, wat, of watter lewe daar ook almoetwees.
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33 Niks kan, natuurlik of geestelik, lewe, sonder Sy Lig nie, en
Sy Woord is Lig en Lewe.
34 Maar wanneer Hy Sy Lig stuur en Dit bekend maak aan die
mense, en Dit dan verwerp word, wat dan daarvan? Dis waarvan
ons vanmôre wil praat, is: om hierdie Lig te verwerp, deur hulle
na wie toe Dit gestuur word, net soos hoe dit toe verwerp was.
“Kyk na My dienskneg, in Wie Ek ’n welbehae het.” Hy’s die Lig
vir die Heidene. Hy’s die Lig vir die wêreld. Hy was die Lig van
die wêreld, maar Hy is verwerp. Dis die hartseer deel.
35 En dit is dieselfde toestand elke keer wat God Sy Lig
manifesteer, dat die wêreld self daardie lig verwerp. Hoekom?
Dis reg in die Bybel geskryf. Elke tydperk, God het soveel van
Sy Woord gegee vir elke tydperk, en Hy stuur altyd iemand om
daardie Woord te manifesteer.
36 Jesus is geprofeteer vir vierduisend jaar, dat Hy sou kom,
Messias. En toe Hy gekom het, het Hy elke belofte van Messias
gemanifesteer. Maar tog het die mense van die wêreld, die kerke,
ensovoorts, niks van Hom af geweet nie, so, want hulle het
alreeds een of ander ding ingebring wat hulle daarvan weerhou
het omHierdie te weet. Nouwat as ’n—’nman net…
37 Ons sal die natuurlike deel neem. Wat as ’n man, wat gebore
is om hier te loop in die lig van die son, wat God vir hom gemaak
het, en, voor jy jou kom kry, sluit hy sy oë, hardloop in die kelder
in, maak die deur toe, trek die blinding af, en weier net om
te erken dat die son skyn? Hy weier sy voordele. Hy weier sy
verwarmende strale, sy lewe-gewende bron. Hy weier die lig wat
dit versprei sodat hy kan sien waar hy loop, waar hy vandaan
kom. Hy weier dit. Wat sou jy sê van ’n man wat die blindings
aftrek, of in die kelder inhardloop en al die lig afsluit, oral, en
net eenvoudig geweier het om te erken dat die son skyn? Daar is
iets verkeerd met daardie persoon se verstand. Enigiemand weet
dit. ’n Natuurlike verstand sal vir jou sê daar is iets verkeerd met
daardie persoon, dat hy, hy’s—hy’s…Iets het met hom gebeur.
Hy het sy verstand verloor.
38 Wel, so is dit in die ure waarin ons lewe, wanneer ’n man
homself sal bedek met een of ander soort van—van ’n verskoning,
om werklik die Evangelie Lig te herken soos wat Dit skyn soos
Dit vandag skyn. Wanneer ’n man opsetlik Daarvan wegdraai, in
iets ingaan en die gordyn toetrek, sê: “Ek glo Dit nie,” is daar
iets verkeerd met daardie persoon. Daar is net geen manier om
daarby verby te kom nie. Daar is iets verkeerd. Iets het met hom
gebeur. En ons vind uit dat daar so, soveel daarvan is vandag.
39 Nou, Jesus was al die geïnspireerde profete se getuienisse.
En al hulle profesie was aan die Lig gebring in Sy tydperk, wat
geprofeteer was vir Sy tydperk. Hy het elke kers van die Woord
aangesteek wat daar in die Bybel was, wat van Hom geprofeteer
was. “’n Maagd sal swanger word.” Sy het. Goed. “Sy Naam sal
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genoem word Raadsman, Vredevors, Sterke God, Ewige Vader.”
Hy was. “En die oë van die blindes sal sien.” Hulle het. Alles
wat van Hom geprofeteer is, het gebeur toe Hy op die aarde
gekom het.
40 En waarom die mense dit nie kon sien nie, dit was…Dit
lyk nou vir ons vreemd, want ons kyk agtertoe deur ’n truspieël.
Maar het julle ooit geweet, as julle bly agtertoe kyk soos daardie,
sal julle verongeluk? Kom ons kykwat voor ons is.
41 Dis wat hulle gedoen het. Die rede waarom hulle dit gedoen
het, is omdat hulle gelewe het in die glans van ’n ander lig. Hulle
het gelewe in die glans van die lig van ’n ander dag.
42 En dis wat ek glo die wêreld vandag makeer, vriende, is
omdat ons probeer om te lewe in ’n glans van ’n lig wat geskyn
het in ’n ander dag. ’n Glans is ’n valse lig.
43 Net soos ’n lugspieëling op die pad. Ons gaan in die pad af en
sien ’n lugspieëling. Dis ’n valse begrip van die son. En wanneer
jy daar kom, het dit nie ’n ding voortgebring behalwe iets vals
nie. Want, jy kan nie loop in die glans van die son nie, want dis
’n lugspieëling, wat jou altyd ietswyswaaraan daar niks is nie.
44 En wanneer mense vir jou probeer vertel dat Jesus Christus
nie dieselfde is gister, vandag, en tot in ewigheid nie, lei hulle
jou na ’n lugspieëling. Dis al. En wanneer jy in die kerk ingaan
en by die kerk aansluit, een of ander koue geloofsbelydenis of
so-iets, is daar niks daar nie, niks meer as wat jy in die wêreld
gehad het nie.
45 Laat ek vir julle vertel. Moenie die Lig van die Evangelie van
Jesus Christus weier, wat die verwarmende strale van die Heilige
Gees oor jou bring, jou ’n nuwe skepsel in Christus Jesus maak,
nie. Moenie probeer wandel in die lig van ’n ander tydperk nie.
Nou, daardie lig mag reg gewees het in die ander tydperk, dit
mag reg gewees het vir hulle.
46 Dit is so bewys in die dag van ons Here Jesus. Hy was die
Skriftuurlike Lig van daardie dag. Hywas die Lig. Hywas nie die
Lig tot Hy op aarde gekom het om die beloofdeWoord te bevestig
nie. Julle weet, Hy het daar gesê: “Johannes was ’n helder en
skynende lig, en julle was gewillig om in sy lig te wandel vir ’n
seisoen.”
47 Sekerlik, want Johannes is geprofeteer deur Jesaja,
sewehonderd-en-twaalf jaar voor sy geboorte, dat: “’n Stem
van een sou roep in die woestyn.” En dan het Maléagi ook, die
laaste van die profete, vierhonderd jaar voor sy koms, in die 3de
hoofstuk van Mal-…van Maléagi, het hy gesê: “Kyk, Ek stuur
My boodskapper voorMy aangesig, om dieweg te berei.”
48 Hier was Johannes op aarde, wat daardie geskrewe Woord
laat lewe het. Hy was die stem van een wat roep in die woestyn,
en hy het altyd…het ook dieweg voor dieMessias berei. en Jesus
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het gesê: “Julle was gewillig om in sy lig te wandel, want hy was
daardie lig, helder en skynende lig.”
49 En Johannes, hy het gesê: “Nou moet ek minder word, my lig
moet uitgaan, want (hoekom?) ek het my tyd uitgedien wat van
my geprofeteer is. Luister na Hom! Hy is die Een. Volg Hom.” Dit
het gelewe in daardie dag, dit het hierdie bewys.
50 Nou, die Jode het gedink dat hulle in die ware Lig aanbid het.
Hulle het gedink hulle aanbid, hierdie selfde God vir wie hulle
geweier het. Die einste een wat hulle gedink hulle aanbid het,
het hulle gekruisig. Hulle het gespot met die einste God, en Hom
’n bespotting onder die mense gemaak, die einste God wat hulle
gedink hulle aanbid het.
51 Mag ek hierdie met eerbied en respek sê, maar om Lig te
bring, want, soos ons broer ’n rukkie gelede gesê het, ons lewe
later as wat ons dink ons lewe. Een van hierdie dae gaan iets
gebeur, dit gaan te laat wees. Die mense sal die merk van die
dier neem, sonder om selfs te weet wat hulle doen. “Blindes wat
die blindes lei, hulle val almal in die sloot,” het Jesus gesê. En ons
lewe later as wat ons dink. Baie eerlikemense volg dit, sonder om
eers te weet wat hulle doen.
52 Maar die uur is nou nabywanneer die Lig skyn, die Evangelie
Lig, in Sy krag van die opstanding van Jesus Christus, wat
Homself manifesteer dat Jesus Christus dieselfde is gister,
vandag, en tot in ewigheid. Hy het dit bestem vir vandag. Die
dinge wat Hy belowe het vir hierdie dag, moet in hierdie dag
gebeur. As die kerk Dit nie wil aanvaar nie, is God in staat
om uit hierdie klippe kinders van Abraham op te rig. Hy sal Sy
Boodskap oordra, want Hy het dit nog altyd gedoen. Hy sal dit
altyd doen.
53 Mense wat dink hulle wandel in die Lig, die tradisies van die
vaders, en, voor jy jou kom kry, wandel hulle in ’n glans van ’n
lig, nie dieselfde Lig nie, het die einste Lig verwerp wat hulle sê
hulle aanbid.
54 Sy werke het deeglik bevestig Wie Hy was. Jesus het Self
gesê: “Ondersoek die Skrifte, want in Hulle dink julle julle het
die Ewige Lewe, en Dit is Dié wat van My getuig. Wie kan My
veroordeel van sonde?” Hy het gesê: “Wie kan bewys dat Ek
enigiets gesê het, of enige aanspraak wat Ek gemaak het, dat
die Hemelse Vader dit nie deur My bevestig het nie?” Het aan
julle bewys dat Hy die Lig van die uur was, want dit was alles
geprofeteer dat hierdie Messias so sou wees, en hier uitgeblom in
die Lewe, maar hulle tradisies het hulle geskei van die ware Lig
van die Woord.
55 Fariseërs, Sadduseërs, Herodiane, en wat dit ook al mag
wees, hulle het die wêreld so verstrengel, soos wat hulle in alle
eeue gedoen het, dat hulle nie die ware Lig kon sien nie. Dit het
hulle oë verblind. Hulle was gewoond daaraan om in die glans te
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wandel: “Volgende dag sal dit hierdie wees, môre sal dit hierdie
wees. Ons sal hierby aansluit, en dit sal dit wees. Ons sal daarby
aansluit.” Ons vind dis ’n valse lugspieëling.
56 Jesus Christus is net sowerklik vandag, vir diemenslike hart,
as wat Hy ooit was. Sy krag en Sy lewende Teenwoordigheid is
net so werklik vandag as wat dit ooit was. “Kyk, ’n klein tydjie,
en die wêreld sal My nie meer sien nie. Kosmos: ‘die orde van die
wêreld,’ sal My nie meer sien nie. Tog, sal julle My sien; want Ek
sal met julle wees, selfs in julle, tot aan die einde van die wêreld.
Die werke wat Ek doen, sal julle ook doen, selfs groter as hierdie
sal julle doen, want Ek gaan naMy Vader.”
57 Daardie groot belofte is vandag. Die wêreld is so blind soos
wat hulle kan wees, maar daar is ’n “julle watMy sal sien,” en dis
wat ons probeer kry vandag. Wat die volle Evangelie, beteken, is
om Jesus Christus uit te druk in die krag van Sy opstanding, en
al die volheid van Sy beloftes; dat die Heilige Gees hierdie dinge
manifesteer en hulle reg maak, wat God belowe het, en Hy sal dit
doen. Ja, meneer.
58 Hy is deeglik bevestig deur die—die Woord en deur die werke
wat Hy gedoen het, maar niemand van hulle wou dit glo nie.
Het bewys dat Sy Lig die Woord was! Die Woord het dit gesê:
“Ondersoek die Skrifte.”
59 Maar hulle tradisies waarin hulle gelewe het, ’n glans van ’n
ander tydperk! Hulle het gesê: “Ons glo Moses; Moses vir wie ons
glo. Ons weet nie waar U vandaan gekom het nie. Waar het U U
opleiding ontvang?Wat kanU bewys dat UHierdie is?”
60 Sy werke het getuig Wie Hy was, as hulle net die Bybel sou
lees. Hulle het Dit gelees, maar hulle kon Dit nie sien nie. “My
werke identifiseer My.”
61 ’n Manword geken aan sy getuigskrifte, die getuigskrifte van
die Woord van God, as hy gestuur is deur die Woord van God en
met dieWoord vanGod.Dieselfde in elke tydperk!Ditwas altyd.
62 Ons kan nie lewe in gister se lig nie. Gister se lig is
geskiedenis. Ons weet niks daarvan nie. Jy kan nie vandag warm
word met die son wat gister geskyn het nie. Dis wat fout is met
die kerke vandag. Dis wat fout is met die mense, hulle probeer
lewe deur wat gister gebeur het. Jy kan nie warm word met ’n
geverfde vuur nie. Beslis nie, dit het geen hitte daarin nie. Gister
se son het geen hitte daarin nie.
63 Die sonlig word na die aarde toe gestuur, in die natuurlike,
om die graan ryp te maak vir die opkomende oes. Elke dag bring
’n nuwe son.Die sonwat vandag skyn,wat die koring laat opkom,
in Kanada; daardie selfde son, wel, as dit nie het…niks meer
son as daardie gehad het nie, hierdie volgende Julie of Augustus,
kon dit nooit daardie graan ryp maak nie. Dit moet sterker en
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kragtiger wees, elke dag wat dit groei en ouer word, om die graan
te bring.
64 Nou as die graan, self, as dit ouer begin word, die graan
daaraan kom, as dit reg by die graan bly, bou dit net die graan
op. Elke dag, bou die doppie om dit, die—die deel kalsium en wat
ook al daarin gaan, reg in die graan in, soos die son sterkerword.
65 Maar as jy dit son neem wat in Augustus skyn, en dit vandag
op die koring sit, sou dit dit doodmaak. Beslis, jy kan dit nie
doen nie. Dit moet in sy seisoen kom. So moet God se koring
en graan ryp word net in die seisoen, die seisoen waarin Dit is.
Maar hoe kan ’n son…Wel, ’n koring sal doodgaan, die vrugte
sal doodgaan, met die son wat vandag lewe, wat vandag skyn,
liewer. Sy komende oes word ryp. Die graan moet ouer word
met die lig.
66 Maar die ding is, vandag, die kerkgraan wil nie groter word
nie. Dit wil bly soos dit was destyds in Moody se tyd, Sankey,
Finney, Knox, Calvyn. Hulle was goed, hulle was die lig van
die uur.
67 Maar hierdie is ’n ander uur. Hierdie is ’n ander dag.
Hierdie is die vooruitgang van die Evangelie; Dis kom tot sy
volgroeidheid. So ons kan nie lewe in wat Luther gesê het,
Wesley gesê het, of party van die res van hulle nie. Ons lewe in
die Lig wat voorspel is vir hierdie dag. Ons is in die sewende
kerktydperk, nie die derde of vierde kerktydperk nie. Die graan
behoort in staat te wees om Dit te ontvang. As dit nie, val dit af
en beteken Dit niks daarvoor nie. Die graan word ryp deur die
Lig as dit voortgaan met die Lig.
68 So moet die kerk die brood voortbring van elke tydperk, wat
Jesus beveel het, dat: “Die mens sal lewe van elke Woord wat uit
die mond van God uitgaan.”
69 Die Brood wat ons nodig het, is in die Bybel. Dit is
die volledige openbaring van God se plan. Dis die volledige
openbaring van Jesus Christus. Ons voeg niks Daarby, of
neem niks Daarvan weg nie; wie dit ook al doen, sy naam
sal uit die Boek van die Lewe verwyder word. Ons het geen
geloofsbelydenisse nodig om Hierby te voeg nie. Dis net so
geskryf soos wat Dit veronderstel was. Ons voeg niks Daarby,
neem niks Daarvan weg nie, preek Dit net soos Dit is, en God is,
sal dit manifesteer. Elke belofte wat Hy belowe het, Hy sal dit net
so manifesteer. Ons is nie veronderstel om weg te neem Daarvan
of Daarby te voeg nie. Los Dit net soos Dit is.
70 Maar, julle sien, ons vind die mense ietwat soos wat dit in
daardie dag daar was, wat terug in ’n glans wil lewe. Die kerk
behoort ryp te word soos die koring ryp word: “dat die mens nie
van brood alleen sal lewe nie, maar van elke Woord van God, die
Brood van die Lewe.” Nie net dele van die Woord nie; elke Woord
van God, elke tydperk! Moenie net bly en die heeltyd boontjies
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en aartappels eet nie. Daar is ander goedwat daarmee saamgaan,
soos ons in die volle gange van God se groot Aandete ingaan wat
voor Sy mense geplaas is, die krag van die Heilige Gees, die—die
vreugde Daarvan, van die krag en die Gees wat gegee is. “Die
werke wat Ek doen, sal julle ook doen. Omdat Ek lewe, sal julle
ook lewe.” Die beloftes wat Jesus aan Sy Kerk gemaak het, en
tog vind ons vandag mense wat probeer teruggaan na ’n ander
tydperk wat verby is.
71 Luther se tydperk, dit was ’n groot tydperk. Hy het die fout
van die Katolieke Kerk gesien, die nagmaal gesien. Daardie,
daardie jong priester, hy het gesien dat dit verkeerd was: “dit
was nie die letterlike liggaam van Christus nie,” dit was ’n stuk
brood wat—wat hulle geseën het. En hy het gesien dat: “die
wyn nie die letterlike Bloed was nie,” maar dit het die Bloed
verteenwoordig. So hy het teen die ding geprotesteer, omdat die
uur van daardie tyd daarwas. Enmaak nie saak hoeveel priesters
hulle gehad het, en wat ook al hulle nog gehad het nie, God
het ’n man beetgekry wat die lig kon laat skyn. Amen. Hy het
aanvaar: “Regverdigmaking deur geloof,” en hy het die lig van
die Lutherse tydperk laat skyn. Na dit gekom het, het dit sy tyd
uitgeleef.
72 Daar het nog ’n tyd gekom dat die kerk moes wegkom
van sy sondes, en geheilig moet word. John Wesley het gekom,
’n Anglikaanse mannetjie van oorkant in Engeland daar, wat
aan die Anglikaanse kerk behoort het, maar hy het die lig van
die Evangelie gesien. Dit was die uur vir daardie Filadelfiese
Tydperk om te kom. En toe hy het, het hy die tweede werk
van genade gepreek, ’n heiligmaking deur die Bloed van Jesus
Christus. Daar was niks wat in sy lig kon staan nie. Hy was
bestempel as ’n fanatikus net soos wat Luther was, maar hy
het geprotesteer teen alles wat die res van hulle was, en die lig
geskyn, omdat dit die lig van die uur was. God het ’n man gekry,
JohnWesley, wat die lig kon aanskakel.

Hy het gekry op…en ook ’n Luther, wat die lig aangeskakel
het vir daardie tydperk.
73 Toe het die Pinksterbroers gekom. Hulle het destyds in hulle
tydperk gekom, van die herstel van die gawes, die gawes terug
herstel, van praat in tale, die gawes van genesing, en dinge aan
die kerk. Nou, hulle het net presies gedoen wat die Skrif gesê het
hulle sou doen, en, toe hulle het, het hulle dit gemanifesteer. Dis
presies reg.
74 Maar het julle besef ons het aanbeweeg van daar af? Ons
is in die Bruidtyd, die keusetyd, die tyd wat (die Bruid) hulle
gesê het ons sou hê. “Alles wat die kaalvreter oorgelos het,” het
Joël 2:28 gesê: “alles wat die kaalvreter gelos het, het die—die
afknyper verslind; en alles wat die afknyper gelos het, het die
treksprinkaan verslind.”
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75 Elkeen van daardie organisasies, as julle die Sewe Seëls
van die Bybel gelees het, elkeen van daardie hervormers het
uitgegaan en die Woord verkondig, maar het iets uitgelaat. Wat
het hulle toe gedoen as die hervormers verby was, en die lig begin
uitdoof het? In plaas van om aan te stap in verdere Lig in, het
hulle dit georganiseer. En as hulle dit georganiseer het: “Ons
glo hierdie Lig. Hierdie is die Lig! Hierdie is Dit.” Wat het hulle
gedoen?Wesley het reguit aangekom enwegbeweeg van hulle af.
76 Wat het Wesley gedoen? Hy het georganiseer na hom, en sy—
sy broer, John en—en Charles, en toe het Asbury en hulle gekom,
en, na hulle dae, het hulle georganiseer wat hulle die Metodiste
kerk genoem het. Wat het hulle gedoen? Hulle het verdere Lig
verwerp. Hulle het net gesê: “Hierdie is die Lig.Hierdie is Dit.”
77 Toe het die Pinkster gekom en hulle opgewys, dat God steeds
die doop van die Heilige Gees afstuur. Hy bring steeds Sy krag
van genesing af, wat hulle ontken het. Wat het hulle gedoen?
Reguit weggestap van hulle af, want dit was ’n ander lig.
78 Wat is dit nou? Ons is verby omtrent sestig jaar, wat die
Pinksters georganiseer het: “Ons is dit, ons is dat,” en God
het reguit daarvanaf weggeloop; oorkant na buite, en bring
’n Bruid, ’n Uitverkorene, voort uit daardie groep uit. Wat,
daar nooit nog ’n kerktydperk sal wees nie. Die Filadelfiese
Kerktydperk was Wesley. En die Laodicese Kerktydperk is die
Pinksterorganisasie, wat almal reguit in die merk van die dier
ingaan. Dis die Bybel, soos hierdie broer ’n paar minute gelede
gesê het. Dit is waar. Reg. Hulle is, al daardie organisasies, omdat
hulle geweier het om in verdere Lig te wandel. Hulle organiseer
hulleself, en sê: “Ons glo hierdie.” Wanneer God iets doen, gaan
dit na met die Skrif.
79 Die Fariseërs het gesê: “Ons het Dit.” Die Sadduseërs het
gesê: “Ons het Dit.” Maar God het Dit gehad! God het die
sleutel gedraai en die Lig gewys. Dit is geweier soos wat Dit nog
altyd was.
80 Die Katolieke kerk het vir Luther verwerp. Wesley het vir
Luther verwerp. En so het die Pinksters virWesley verwerp.
81 En die Heilige Gees verwerp vandag die Pinksters. Julle raak
net so formeel en koud soos die res van hulle. Almal kan dit sien.
Ek is lief vir julle. Julle is die naaste ding wat daar aan die Bybel
is, waarvan ekweet, dis waarom ek by julle is.Maar, luister, maak
julle oë oop en sien die dag waarin ons lewe! Dis weer tyd vir
die sleutel om te draai, en ’n Lig om aan te kom, om ’n Boom
uit te haal. Die Bybel het gesê, in Maléagi 4: “Hy sou uitstuur
en weer die oorspronklike Geloof herstel wat daar by die mense
was.” Hy het dit belowe. Hy het dit nog altyd gedoen. Hy het Sy
Woord gestuur, en die profete het gekom omdat die Woord na die
profete toe gekom het, en hulle die Woord gehad het en Dit laat
lewe het.
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82 Die organisasies en stelsels van die tyd het hulle verwerp,
elke tydperk, so sal hulle dit vandag doen. God is vandag net so
in staat om nou ’n man op te rig as wat Hy toe was. Hy het nooit
die organisasies opgerig nie. Vra enige geskiedkundige, kyk af
deur die geskiedenis; wanneer ’n organisasie georganiseer het,
het dit daar gesterf en nooit weer opgestaan nie. God praat met
individue. Reg.
83 En God het belowe om dit weer in die laaste dae te doen, en
dit sal Hy doen. Wat God belowe het, dit sal Hy doen, om ’n Lig
aan te skakel wat die beloofde Skrifte van vandag kan bevestig.
Jesus het gesê: “Soos dit was in die dae van—van Lot, so sal dit
wees in die koms van die Seun van die mens.” Julle wys, julle sien
wat hulle doen. Kyk na Jehova, wat Hy gedoen het, ons Vader het
alles in posisie geplaas.
84 Daar is Lot daaronder in die wêreld, daaronder in Sodom,
met al die sonde, louwarm. Daar is ’n boodskapper daaronder
wat vir hom ook preek.
85 Daar is Abraham se groep, die Uitverkorenes, uitgetrektes,
die een met die belofte, wat waarlik vir die Seun wag. Lot het
ook gesoek na ’n seun, maar nie in die vorm wat Abraham na
hom gesoek het nie. Wat het gebeur? Net voor dit gebeur het, het
God afgekom en Homself gemanifesteer in vlees, en verklaar dat
Hy die Woord was, want: “Die Woord van God is skerper as ’n
twee-snydende swaard, en ’n onderskeier van die gedagtes wat
in die hart is.” Jesus het gesê: “So sal dit weer wees, by die koms
van die Seun van die mens.” Daardie beloftes is Goddelik, hulle
is gespreek deur die lippe van Jesus Christus. Beide hemel en
aarde sal verbygaan, maar Hulle sal nooit verbygaan nie. God
is steeds in staat om uit die klippe kinders vir Abraham op te
rig. O, ja!
86 Ons is in ons reis, is amper soos Israel was. Israel moes, in
hulle reis, nuwe manna kry elke dag, want daar het nuwe manna
geval. Ons is nie veronderstel om te lewe in die lig van Luther, te
lewe in die lig van—van Wesley, of te lewe in die lig van Pinkster
nie. Ons is in ’n ander tydperk, nuweManna.
87 Wat het gebeur as hulle daardie manna probeer oorhou het?
Dit het bederf. Dit sou hulle doodmaak. Dis hoekom ons soveel
geestelik dooie, sogenaamde Christene het. Hulle eet ’n glans van
’n ander dag. Hulle eet manna wat alreeds bederf is. Net soos die
doppie op die koring, as dit nie in die koring ingaan nie, gaan
dit van die koring af. En wanneer Lig verwerp word, is daar net
een ding om te doen, oorgegee aan duisternis. Enige deel van die
nag, wat sou weier om die Lig te sien, gaan terug na duisternis.
So maak dit in die Evangelie, in elke tydperk is dit bewys om so
te wees. Ons lewe in daardie tyd.
88 Gister se manna is bederf. Ek hoor mense sê: “Veertig jaar
gelede, het ek so-en-so gemaak.” Dis reg, maar wat van vandag?
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Wat van die kerk aan die brand? Ons praat van gister, wat van
die kerk vandag? Wat van jou as ’n individu vandag? Want, gister
s’n sal nie werk vir vandag nie. Dit was gister goed.
89 Luther se boodskap was die lig van die uur, soos Johannes s’n
was, maar daar het ’n groter lig opgekom. So was Luther ’n groot
lig, en ons het homvir ’n seisoen geniet,maar daar het ’n ander lig
gekomwat syne afgeskakel het. Wat dit moes gedoen het, was om
Daarmee saam te smelt; en Dit het aangegaan om die volmaakte
Brood te maak, het aangegaan na die volmaakteManna vanGod.
Maar wat het hulle gedoen? Hulle het georganiseer. Die mens het
daar ingekom. In plaas van God wat dit gelei het, het die mens
en sy stelsels daar ingekom, dit verblind.
90 O, hierdie Bruidboom vandag, dit is gesnoei. Elke tak wat nie
vrugte dra nie, word gesnoei. Jesus het so gesê, Johannes 15. Wat
nou gebeur het, ons sien dat hulle afgesny is, afgesnoei is.
91 Onthou, die einste hart van die boom is reg in die middel van
die boom. Die vrugte sal altyd ryp word, die laaste plek wat ’n
boom ooit sal vrugte dra, is reg aan die bokant daarvan, omdat
dit die varsheid is wat kom uit die middel van die lewe wat in
die saad is.
92 Dis ’n Bruidboom. Jesus was die Bruid, Hy was ’n Boom.
Hulle het Hom afgekap. Hy was die Boom van die Lewe wat in
die tuin van Eden was. Hulle het Hom afgekap en Hom aan ’n
Romeinse boom gehang, om Hom te bespot. Wat het Hy gedoen?
God het Hom op die derde dag, uit die dood uit opgerig. En
vandag is daar ’n Bruidboom; Dit het begin daar in die begin,
ver terug op die Dag van Pinkster.
93 Luister, julle mense wat aan die kerk behoort! Die Kerk het
nooit begin by Nicaea, Rome nie. Dit het in Jerusalem begin,
op die Dag van Pinkster, het die Kerk begin. Wat het hulle toe
gedoen? Net aanhou organiseer; en God hou aan om die takke
af te kap. Toe het hulle die Lutherse georganiseer; die takke
afgekap. Wesley; die takke afgekap. Pinkster; die takke afgekap.
Totdat dit gekom…
94 Maar God gaan ’n Bruidboom hê! “Alles wat die voetganger
verslind het en die kaalvreter verslind het, sal Ek herstel,” sê
die Here. Maléagi 4 sê vir ons, ons sal teruggebring word na die
oorspronklike Geloof toe, soos dit was op die Dag van Pinkster:
“die Geloof van die vaders.” Ons glo dit sal kom. Ek glo dis nou
tyd daarvoor. Die takke is verlep en verdroog, en hulle sal hulle
van die Boom afhaal, sodat die vrugte hulleself kan dra bo aan
die Boom. O, goeiste!
95 Al hierdie ligte is goed. Die Kerk vandag is daardie lig plus
wat dit vandag ontvang het. Dit is om die oes te voltooi. En ons
vind uit, dat die Boom self, of…Die koring moet ryp word met
die Lig, ditself laat groei van ’n blaar na ’n korrel, en van ’n
korrel af aan. Dit word ryp met die Lig. Lig van ander tydperke



SKAKEL DIE LIG AAN 15

getuig net van hierdie tydperk. Die lig van Luther het getuig
van—van die lig van Wesley. Wesley het lig van Pinkster gedra.
Dis dieselfde lig, net verder ryp gemaak deur die Lig. As mense
dit net kon sien!
96 ’n Tyd gelede, het ek ’n artikeltjie gelees, waar die koningin
van Engeland, (nie hierdie koningin nie) die ander koningin, sy
gegaan het om na ’n papiermaatskappy te kyk wat sulke goeie
papier gemaak het. En toe sy ’n onderhoud met die president van
die maatskappy gehad het, het hy haar deurgeneem. Sy wou sien
hoe daardie goeie papier gemaak word. Hy het haar geneem en
haar al die groot drukperse en dinge gewys. En in daardie dae,
het hulle papier uit ou lappe gemaak. Ons onthou dit goed. So
hy het in ’n kamer ingegaan en die deur oopgemaak, en daar was
niks behalwe ’n klomp ou lappe nie. Die koningin, in verbasing,
het gesê: “Wat’s hierdie vuil goed?”
97 Die man wat…die president van die maatskappy, het gesê:
“Dit was klere, gister. Sien, dit het vuil geword. Ons gooi dit nie
weg nie, maar dis die papier van môre.”

Sy het gesê: “Ek verstaan dit nie.”
Hy het gesê: “U sal dit môre verstaan.”

98 So toe hulle hierdie lappe deur die pers laat gaan het, deur
’n sekere reinigingsproses, en—en ’n sekere ding wat dit moes
deurgaan, ’n proses; toe dit uitgekom het, was dit pragtige velle
papier. Die president het gedink hy sal die koningin iets wys wat
sy nooit geweet het nie. Hy het haar profiel daarop gesit, en dit in
hierdie pragtige papier gedruk. Toe die koningin dit ontvang, het
sy haar eie profiel gesien in dit, wat gister vuil lappe was, omdat
dit deur ’n sekere proses gegaan het.
99 O, as Luther, Wesley, en hulle almal, dit kon sien, dat gister
se goed net gebruik kan word as dit deur ’n proses gaan!
Wanneer die Heilig Gees die Lig openbaar, van regverdigmaking
na heiligmaking, na die doop van die Heilige Gees, en nou die
laaste uur van die Koms van Christus; het dit die profiel, nie van
die koningin nie, maar van die Koning van die Hemel daarin, wat
Homself voorstel, soos die kerk nader in die minderheid geword
het, soos die bediening dieselfde soort bediening moet wees wat
Hy gehad het.
100 Hulle wat gesterf het in Luther se tydperk, onder aan die
onderkant van die piramide, soort van; nie ’n piramide lering nie,
maar net vir ’n voorbeeld.
101 Daardie piramide is so volmaak, as enige van julle daar was.
Jy kan skaars ’n skeermeslem indruk. Die—hulle het geen sement
daarin gehad, sover ek weet nie. Die argitektuur daarvan was
so groot! Nou, hulle het die hoofsteen verloor. Hulle weet nie
waar dit is nie. Nou wanneer daardie hoofsteen terugkeer, sal
dit nes die res daarvan wees, dit sal saamsmelt met die steen
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wat oopgelos is. As jy die hoofsteen daarop sou sit, sou dit so
moes wees.
102 En wanneer Jesus terugkeer, sal Hy ’n Kerk vind wat gewas
is, sonder vlek of rimpel, en dit sal dieselfde bediening wees wat
Hy gehad het. Dit sal die Hoofsteen terugbring.
103 Soos my hand hier, in ’n skaduwee. Dis ’n skaduwee, dis net
donkerder soos my hand nader…Dis ’n negatief hier, ’n positief
hier. As ’n negatief en positief, raak dit digter; donkerder,
donkerder, donkerder, en uiteindelik klap dit teen mekaar, en
negatief en positief word een.
104 Dis wanneer die Kerk en Christus verenig, as ’n Bruid, met
dieselfde Gees wat in Hom was, sal op Haar wees; wanneer
daardie Kerk kom van regverdigmaking, heiligmaking, doop van
die Heilige Gees, in die laaste dae in, en haar nou afslyp vir die
Koms van die Here.
105 O, moenie die growwe deel Daarvan wees nie, Pinksterbroer.
Vryf blink met die Woord en glo elke deeltjie Daarvan. Moenie
uitgaan in hierdie ismes en dinge, soos wat ons vandag sien
aangaan nie. Moenie verbaas wees daaroor nie, want die
Hoofsteen kom, en roep uit: “Abba, Vader,” sommer gou: “My
God!MyGod!” Ja, ek glo dit met my hele hart.
106 Sien julle dit? Weet julle wat ek bedoel? Dis Christus wat
nou die vuil lappe van gister neem, die Lutheraan, Metodis,
Presbiteriaan, ensovoorts, en Hy sit dit deur ’n proses. Watter
soort proses? ’n Proses van die Heilige Gees; wat hulle gehad het,
plus; dit te maak totdat Hy Sy Eie beeld druk, wanneer die Kerk
en Christus een word in eenwording. God, skenk dit! Ek vertrou
dat julle dit sien. As julle dit wel sien…
107 Dit herinner my aan ’n storie, van tydens die—die groot
Walliese herlewing. Party belangrike manne hier in die volk het
gedink hulle sal oorgaan en dieWalliese herlewing gaan kyk, wat
plaasgevind het. En toe hulle oorgegaan het, om uit te vind, om
te kyk in watter gebou dit in gehou word. Toe hulle in Wallis
gekom het, het hulle rondgegaan, begin vra waar die gebou was.
Hulle het ’n gelukkige offisiertjie op die hoek sien staan, met
sy tommiehoed op, en wat sy knuppel om-en-om swaai soos
daardie. En so het hierdie mans na hom toe gestap, en gesê:
“Meneer, kan jy vir my sê in watter gebou die Walliese herlewing
gehou word?”
108 Hy het gesê: “Ja, meneer, ek is dit! Ek is dit!” Hoekom? Hy
het die vreugde en die Lig van die Walliese—Walliese herlewing
binne-in hom uitgestraal.
109 So behoort die kerk van Pinkster ook vandag, te vra: “Wie
is Jesus Christus, dieselfde gister, vandag, en tot in ewigheid?”
Sy Lig van Sy Evangelie behoort uit te straal met die Woord van
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hierdie tydperk, Jesus Christus aan die volk openbaar, net soos
dit toe was.
110 Hy was so gevul met die Walliese herlewing totdat hy die
Walliese herlewing was.
111 Ons behoort so gevul te wees met Christus tot ons—ons Hom
weerspieël in die krag van Sy Woord wat gegee is vir ons in
hierdie dag. Broers, moenie verstrengel wees in dinge van die
wêreld nie, moenie, hierdie sorge wat julle so wegneem. Bly
by die Evangelie. Hou elke Woord dop! Moenie teruggaan na
wat een of ander vader gesê het nie. Kom ons gaan net nou
wat Jesus gesê het sou in hierdie dag plaasvind. Ja, meneer.
Ons is veronderstel om die Lig te wees van hierdie tydperk, die
Evangelie te manifesteer. Luther was sy lig. Wesley met sy lig,
Pinkster was sy lig. Maar, ons is nou verder in die pad af, ons
kom in die Bruid in, uitgeroeptes, die Uitverkorenes. Onthou, as
jy is, is jy net soos daardie offisier, hy het Dit in hom gehad.
112 Onthou, hierdie is die sewende kerktydperk, die Laodicese
Kerktydperk. Volgens Openbaring 3, verwerp hulle vir Christus.
Van elke kerktydperk wat genoem is in die Bybel, was die
Laodicese Tydperk die ergste van hulle almal. Dit het Hom
weggewys, Hom verwerp, Hom aan die buitekant gesit.
113 Het julle die maan sien verduister, nou die aand, voor
die pous na Rome toe gegaan het, van Rome na Jerusalem?
Jerusalem, die oudste kerk; die maan is ’n tipe van die kerk,
wat altyd die lig van die son weerkaats, in die afwesigheid van
die son, en dit het verduister. Ek het dit hier op die swartbord
geteken, drie of vier jaar gelede, en vir die kerke gewys, in
honderde en duisende huise oor die nasie. Wat was dit? ’n
Skaduwee. Die eerste keer wat ’n pous ooit vertrek het, om
hiernatoe terug te kom, te kom in—in die naam van Paulus,
ensovoorts, afgegaan het deur daardie plekke; die rivier moes
seën, om dit oor te steek, ensovoorts.Waarommoet die—die rivier
geseën word?
114 Wat is fout met hierdie kerktydperk waarin ons vandag lewe?
Kan julle dit nie sien nie? God wat dit in die hemele verklaar, dit
in Sy Woord verklaar, dit op die papier verklaar, Dit onder die
mense verklaar? Kan julle nie julle oë oopmaak en die uur sien
nie? Dit is dié wat van die Waarheid getuig. Hierdie is die Lig
van die uur.
115 Hou die groot ekumeniese beweging dop, gaan nou in hierdie
raad in daarbo, om net ’n beeld vir die dier te vorm, in
Openbaring 17, presies wat dit gesê het dit sou doen. Gaan julle
Pinkstermense stilsit daarvoor en daarin ingaan? Die uur van
forserings het aangebreek.
116 Nou is die tyd om op te staan en jou lamp te knip, en te skyn
met die Evangelie van Jesus Christus en die Krag.
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117 Ek weet hierdie is ongewild, wanneer baie van my
Pinkstervriende by die pous gesit en goed, en sê: “’n Baie
geestelike gevoel.” Vir my, is dit—is dit verkeerd. Dis teen die
Bybel. Laat die Woord van God die Waarheid wees. Ja, meneer.
Dis nou tyd. Ons sien hierdie groot bewegings aangaan in die…
O, dit lyk goed vir die natuurlike oog, sekerlik.
118 Kajafas het goed gelyk vir wat hy aan die priesters
geopenbaar het, in daardie dag, daardie hele dag.Maar Jesuswas
die Lig wat die Woord laat lewe het, maar hulle rade ensovoorts
het hulle oë Daarvoor verblind. Hy het gesê: “Los hulle uit; die
blindes die blindes lei, sal hulle almal in die sloot val.”
119 Ons is weer terug in daardie tyd, broers en susters. Ons is
weer terug in daardie uur. Let op. Hoekom?Dieselfde oorsaak.
120 Ons vind dat die—hierdie groot ligte waarin ons gelewe het,
in die daewat verby is, hulle goedwas, ons het niks teen hulle nie.
Maar, hierdie Laodicese Kerktydperk, wees versigtig, onthou, dit
is ’n Christus-verwerpte. En dis presies wat dit nou is.
121 Hierdie groot raad het rondbeweeg, om al die Protestante
te verenig, hierdie ekumeniese beweging. En wat doen dit? Dit
verduister die einste Woord, self, en die Woord is Christus.
Hoe kan hulle dit doen? Wanneer, die Christen Wetenskap, die
Verenigde Broers, en baie van daardie mense in ander groot
organisasies, party glo die maagdelike geboorte, party nie, party
glo dit en dat. Hoe kan jy jouself verbind met ongeloof? “Hoe
kan twee saamloop as hulle nie saamstem nie?” Kom uit onder
hulle en sonder julle af, en neem God se Heilige Woord en bly
Daarby.
122 Jesus Christus is pligsgebonde om Sy Woord te manifesteer.
Die ding wat ons vandag nodig het, is ’n opstaan van Maléagi
4. Nog ’n profeet sal opstaan in die Naam van die Here Jesus
Christus, en sal presies voortbringwat Hy belowe het om te doen.
Dan, sal mense Dit blindelings versaak en reguit in die duisternis
inloop, soos hulle nog altyd het.
123 Kyk nou, ons vind uit, dieselfde oorsaak, wat vandag, wat
hulle verwerp, die kerke die Boodskap verwerp, die Woord
kruisig, die Woord uithaal. Nou as jy nie daaraan behoort nie,
kan jy nie eers—kan jy nie eers jou kerk hê nie. Hulle sal dit
toemaak. Jy moet daarin inkom. As jy dit nie doen nie, word jy
toegemaak.Wat dan daarvan? O, staan vir Dit wat reg is! Onthou,
dis amper weer kruisgingstyd.
124 Valse lig het die grootste—die grootste rooftog veroorsaak
wat die wêreld ooit gehad het, in Engeland, nie lank gelede nie.
Die grootste rooftog wat ooit uitgevoer is, was gedoen met ’n vals
lig. Sewe-miljoen-dollar rooftog is gedoen met ’n vals lig wat
daardie trein vertraag het, en Scotland Yard kon nie die man kry
nie. Hulle het weggekom daarmee, so slinks. Dis bekend as die
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grootste rooftogwat ooit gedoen is deur rowers, in die natuurlike.
Dit het die wêreld beroof, van sy grootste rooftog.
125 En die grootste rooftog wat ooit gedoen is in die kerk van
Jesus Christus, is gedoen met vals lig, ’n glans van ’n ander
tydperk, en die Lig te verwerp wat voorspel is vir hierdie
tydperk. Amen. Vals lig, ’n glans van gister! Moenie in die glans
van gister wandel nie. Wandel in die warmte van die Seun
vandag. Moenie jouself aftrek in ’n denominasionele blinding, en
sê: “Die dae van wonderwerke is verby,” nie.
126 Jesus het gesê: “Vir hulle wat geglo het, sal hierdie tekens
volg: in My Naam sal hulle duiwels uitdryf, met nuwe tale sal
hulle praat. Vir hulle sal hierdie tekens volg.”
127 Hulle sê: “Dis goed vir die apostels; nie vir ons nie.” Dis
’n glans.
128 Jesus het gesê: “Vir hulle wat geglo het, sal hierdie tekens
volg, in die hele wêreld.” Ja, meneer.
129 Wat is nou fout? Deur in ’n glans te wandel, het dit die
grootste rooftog veroorsaak, dit het die Christus uit die kerk
uitgehaal. Sien, hoe kan Christus Homself manifesteer in ’n
Woord wat vandag belowe is, deur ’n koue geloofsbelydenis van
gister? Dit maak nie die Saad warm nie. Nee, meneer. Die kerk
se grootste rooftog!
130 Warm? En, onthou, daardie koue geloofsbelydenislig sal nie
die Saad van vandag ryp maak nie. Dit ontken die Saad. Dis die
mistigheid wat op die aarde is, die digtheid. Dis tyd vir God om
op te kom en weer die Lig aan te skakel, Sy Woord te laat lewe.
Sekerlik, Lig! Daardie koue geloofsbelydenis sal nie die Korrel
ryp maak nie. Dit sal beslis nie.

En, onthou, beskawing het saammet die son beweeg.
131 Soos ek julle in die begin vertel het, ek moet gelykenisse
dophou, die manier wat die natuur werk. Ek het nie die
geleerdheid om dit te doen nie; ek wil dit nie hê nie. Ek sal liewer
hê wat ek het, as al die geleerdheid in die wêreld. Ek het vir Jesus
Christus. Ek sien Hom Sy Woord regdeur lewe, en dis al wat ek
wil weet.
132 En as ’n man gebore is uit die Gees van God, sal hy die
Skrif ondersoek om te sien of Dit die antwoord is vir vandag.
Die antwoord van die dag, is Christus. Christus is die Woord.
Wanneer die Woord lewendig word, wys dit dit die Lig wat
belowe is vir vandag. In hierdie donker Laodicese Tydperk, net ’n
paar: “Almal wat Ek ontvang, tugtig Ek, bestraf Ek. Bekeer,” het
Jesus gesê: “en keer terug.” Draai na die Woord. Hy is die Woord.
Kom na Hom toe. Ja, meneer.
133 Hou die Lig dop. Dit het gekom van die Ooste, oppad na die
weste. Ons is op die Weskus. Dit het drie stadiums gehad, het
dit nie? Dit het drie stadiums gehad. Dit het die water, drie keer,
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oorgesteek. Van Paulus af, en oor dieMediterreense, in Duitsland
ingekom, Duitsland is verlig deur Luther; die Engelse Kanaal
oorgesteek, oor in die Verenigde State in en nou…oor in—in
Engeland in; toe, Engeland, het Dit oor die Stille Oseaan gegaan,
na die Verenigde State. En sy het haar pad afgewerk deur Luther
se boodskap, verder af deur, tot die laaste deel Daarvanweer hier
is op die Weskus.
134 En vanaf die rypword van die graan, die heelpad van Luther
af, die heelpad deur die tydperk, moet dit nou die volheid van
die Evangelie wees, die Krag van God om ryp te maak. Die Lig
wat gewys is deur regverdigmaking, heiligmaking, die pinkster
tydperk, behoort die Bruidboom ryp te maak vir die Koms van
die Here Jesus Christus; dat Christus gemanifesteer kan word in
Sy Kerk, as een Persoon, Hy en Sy Vrou, Hy en Sy Bruid. Amen.
Hierdie is die uur waarin ons lewe. Hierdie is die Lig van die dag.
WandelDaarin! “Word gered, al julle uiteindes van die aarde.”
135 Kerkglans van hierdie dag was baie misleidend, het Jesus in
Mattheüs 24 gesê. Hy het gesê: “Dit sou die einste uitverkorenes
mislei as dit moontlik was.” Sien, nie Luther sou ontvang nie…
Luther kon nie ’n Metodis mislei nie. ’n Metodis kon nie ’n
Pinkster mislei nie. Dis reg, sien, maar wat van die Bruid? Dis
wat die Pinksters se oë verblind. Ja. Sien, julle het teruggegaan
na julle geloofsbelydenis, na julle vorm, georganiseer, en ’n
klompmanne gekry om vir julle te sê wat om te doen.
136 Die Bybel belowe hierdie dinge. Ons het mans en vroue nodig
wat gevul is met die Gees van God.
137 As jy sê jy het die Gees vanGod in jou, en Godmaak ’n sekere
belofte Hierin, hoe kan daardie Heilige Gees Dit punktueer, sê:
“Wel, dit mag reg wees vir ’n ander tydperk. Ons glo Dit nie op
daardie manier nie”? Dis nie die Heilige Gees nie.
138 Die man wat gevul is met God, hy en die Woord is een. Dit
is, beslis. Dis ’n produk van ’n eenwording, ’n eenwording tussen
God en die mens.
139 Hoe kan ’n vrou, wat die eggenote van ’n man gaan word,
teenstrydig, die dinge doen wat hy nie wil hê sy moet doen
nie? Hoe kan ons flankeer met die wêreld, en denominasies en
organisasies, en die Lig van die uur weier? Hoe kan dit gedoen
word, broer en suster? Met goddelike liefde en respek vir elkeen
van julle, hoe kan ons hierdie dinge aanvaar? Hoe kan ons dit
hoor? Dit gooi weer reguit terug in ons skoot.
140 Moenie Lutherane veroordeel nie; want, hulle veroordeel
Katolieke. Moenie Wesley veroordeel nie; want, hulle het
Lutherane veroordeel. Sien, soos daardie, wanneer jy die Ding
veroordeel wat vandag gebeur en wegdraai Daarvan; wanneer
julle julle kerke in hierdie groot ekumeniese beweging sien
ingaan, ensovoorts soos daardie, wat julle lei, elkeen, in die merk
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van dier in, en julle het dit. Baiemensewat opreg is van hart, loop
reguit daarin.

Julle sê: “Hulle is goeie mense, heilige mense.”

141 Daardie priesters was ook. As ek die Heiligheid van Jesus
Christus moes neem, of die vrugte van die Gees, baie van julle
het hierop gegaan…Nou, geen minagting daarvan nie. Ek glo
elke Woord daarvan.

142 Baie sal sê: “O, ek het in tale gepraat. Ek het Dit.” Dis nie Dit
nie. Nee, meneer.

Baie van hulle sê: “Die vrugte van dieGees, disDit.” IsDit?

143 Kom ons kla vir Jesus aan (God, vergewe my) vir ’n oomblik.
Kom ons bring julle op, en ek sal die priester wees. Ek sal vir julle
sê: “Hierdie jong Kêrel, kom in die stad in, wat Jesus van Nasaret
genoemword. Jullemoenie naHom luister nie. Ons glo die vrugte
van die Gees. Nou kyk hier, julle goedhartige ou priester. Hy, sy
oupa, oupagrootjie, was almal priesters. Hy het geoffer, sy hele
jong lewe. Hy het reg in die kweekskool gebly. Hy het dopgehou,
hy het geglo, hy—hy het alles gedoen wat hulle hom ooit geleer
het. Hy ken die Skrif, van A tot Z. Hy skryf Dit selfs, self. Skryf
die Skrifte, self, die skrifgeleerdes. En hier is hy, ’n groot man!
Julle weet hy is.

144 “Wat het gebeur toe jou moeder geboorte geskenk het aan
jou? Wie het langs jou bed gestaan? Daardie goedhartige ou
priester. Toe moeder en vader sou skei, wie het hulle arms om
albei gesit en hulle teruggelei na God toe? Daardie goedhartige
ou priester. Ja.

145 “En hier vereis Jehova ’n lam vir ’n offer, vir sonde. Die
sakemanne, hulle woon in stede hier en hulle—hulle verkoop
hulle goedere, en—ensovoorts, hulle produkte en goedere, en wat
hulle ook al gaan verkoop. Hulle maak nie lammers groot nie. En
wat het die priesters gedoen? ’n Stalletjie daarbo gemaak, sodat
hulle hulle lammers kan verkoop, sodat hierdie man kan ingaan,
sy siel kan reinig voor Jehova.

146 “Wat het hierdie kêrel, Jesus vanNasaret, gedoen? Vanwatter
kerk af het Hy gekom? Aan watter denominasie behoort Hy?
Watter gemeenskapskaart? Ons sal Hom uitskop. Ons sal niks
met Hom te doen hê nie, want Hy veroordeel elkeen van ons.
Wat het Hy gedoen? Hy gaan soontoe en neem daardie, waar
mense probeer om hulle siele gered te kry, die kerk,” soos ons dit
vandag sou noem, julle geestelik-gesindemense: “Hy het die tafel
omgeskop, die kleingeld uitgegooi; toue gevat en hulle gevleg, en
hulle uitgejaag; en daardie goddelike ou priester van julle ‘die
seun van die duiwel’ genoem, daardie goedhartige ou man wat
vir jou die geld geleen het toe jy in diemoeilikheidwas.
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147 “Wie gaan by jou staan en jou begrawe wanneer jy dood is?
Daardie goedhartige ou priester. Hy het die vrugte van die Gees.
Maar het hierdie Jesus vanNasaret die vrugte van dieGees?”
148 Jy kan nie oordeel deur praat in tale nie, jy kan ook nie
oordeel deur die vrugte van dieGees nie.Maar dis ’nmanifestasie
van die Woord van God, wat Lig gemaak word. Dis die Lig wat
dit doen.

Die man wat in daardie Lig wandel! Jesus Christus het nie
gegrond op praat in tale nie, al het Hy dit gedoen. Hy was nie
die vrugte van die Gees nie, al het Hy dit gedoen. Jy kan dit nie
oordeel nie. Maar Hy het Dit geglo en Dit gepunktueer, en God
het elkeWoord van die belofte van daardie dag deur Hom gelewe.
Dis die Lig van die uur. Dis die bewys.
149 Wanneer ’n man vir my vertel dat die Heilige Gees wat in
hulle val, sal ontken dat die Woord van God so is, is daar iets
verkeerd daarmee. Daar is iets verkeerd met ons kweekskole,
ensovoorts, wanneer hulle manne hier al hierdie gebreinspoelde
teologie en goed van vandag leer. Daardie manne sou dieselfde
teen die Woord van God gedoen het, en hulle reg in daardie
ekumeniese slagting daaronder inlei, tog, beslis, dis verkeerd.
150 Ek spreek dit in die Naam van die Here! Julle kan kyk en sien
of Dit nie waar is nie, die Lig, die Lig van die uur!
151 Daardie koue geloofsbelydenisse kan nooit ’n oes bring nie.
Ons moet ’n Kerk hê wat gewas is in die Bloed van die Lam, en
een word met die Woord, die Kerk wees.
152 Kerkglanse van hierdie dag, het Jesus gesê, is baie
misleidend: “amper die Uitverkorenes as dit moontlik was.” Net
die Uitverkorenes! “Maar soos dit was in die dae van Noag, toe
agt siele gered is, so sal dit wees in die Koms van die Seun van
diemens.” Baie, baiemin sal geredword op daardie tyd.
153 Wat doen dit? Dit lei reguit aan na die slagting. Ons vind dit
in hierdie huidige duisternis waarin ons lewe. Ek sluit af, deur
dit te sê. In hierdie huidige duisternis waarin ons lewe, hierdie
dae waarin ons nou lewe, wanneer die Lig klaar afgeskakel is in
die hemele, Dit word hier afgeskakel onder, voor, om vir ons te
wys; gewys deur die Bybel, met die Sewe Seëls, wat plaasgevind
het. En hier verklaar God dit reg in die hemel, kom reguit af en
verklaar dit op aarde. En die kerkewat reguit daarin inloop!
154 Wie sal dan daardie Bruidjie red wat die Woord onderhou?
Wat sal met Haar gebeur wanneer Sy uitgesit word in die koue,
op Haar eie? Sy sal nie koud wees nie, die bevestigde Woord van
die belofte van hierdie dag. O, ja. Dis soos ’n…
155 Dis verwarrend, ek weet dit is, vir mense, om die kerk net
te sien sê: “Wel, dis net amper dieselfde ding.” Jesus het gesê dit
sal so wees. Dit sou wees, tot: “Dit die einste Uitverkorenes sou
mislei as dit moontlik was.” O, ja. Ja, meneer.
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156 Herinner my net aan ’n kêrel in Florida, nie lank gelede
nie. Hy het gepraat, gesê hy het ’n Chevrolet motor gehad wat
hom in die steek gelaat het in Florida, en gesê hy het dit na die
werkswinkel toe geneem. En hierdie motorwerktuigkundige het
daar aangegaan, en hy het alles bymekaar gekry, en hy kon dit
nie laat aanskakel nie. Hy het alles daarin gesit, wat hy kon. Hy
het al hierdie verskillende goed vervang, maar, op een of ander
manier, wou dit net nie werk nie. En hy kon dit nie aan die
gang kry nie. Hy het net aanhou probeer en probeer. Die klein
motorwerktuigkundige was senuweeagtig, rondbeweeg, oraloor
die gebou, om hierdie op te tel.
157 En die man wat gestaan, gesê het: “Ek wag vir my motor,
meneer. Ek’s laat. Kan jy dit kry?”
158 Hy het gesê: “Ek doen alles wat ek kan doen,” baie
senuweeagtig en aangegaan. En hy het aangestap.
159 Gou het welgeklede man nader gestap en ’n paar oomblikke
na hom gekyk, en hy het vir die motorwerktuigkundige gesê, na
hy hom sy kop vir ’n tydjie laat stamp het, het hy gesê: “Waarom
raak jy nie net hieraan nie? Jy kry nie enige stroom nie.”
160 So hy het gesê: “Ek het nooit daaraan gedink nie.” So hy het
net daardie ander dingetjie gedraai, wat dit ook al was daar, en
hy het die—die stroom ingekry, die motor het gevat.
161 Hy het omgedraai en gesê: “Wie is jy?”Weet julle wie hy was?
Die hoofingenieur van die—van die General Motor. Hy het die
ding gemaak. Hy het dit ontwerp.
162 In hierdie uur, broer, wanneer ons wonder wat verkeerd is
met ons herlewing, wat is verkeerd? Ons het die materiaal en
alles, ons het die meganika, maar waar is die Dinamika? Dis wat
ons nodig het, om Jesus Christus in te beweeg op die toneel. Wat
is verkeerd? Ek sê julle, daar is Een hier vandag, halleluja, wat
die Heilige Gees genoem word, wat die Dinamika kan aanraak.
Hy is die Dinamika van die meganika.
163 Ons staan vandag, ons Pinksters, een van die grootste kerke
in die nasie, duisende der duisende elke jaar bygevoeg, maar
waar is daardie Heilige Gees? Ons het dit aanvaar, deur in tale te
praat, en ons het gesien hoe dit opgetree het.Metodis aanvaar dit,
deur uit te roep. Luther het dit aanvaar, deur geloof, ensovoorts
soos daardie. Dit is nie Dit nie.
164 Dis die Woord! Dis die Woord wat aangeskakel word, die
Lig skakel die meganika aan en hulle word Dinamika. Hulle is
Dinamika, wanneer die Dinamika, wanneer die Dinamika by die
meganika kom. Dit laat die ding begin rol. Dis reg. Neem die
Woord. As daar een klein dingetjie weg is, Daarvan, sal dit nie
vat nie. Lê elke las af, elke isme, elke geloofsbelydenis, dat die
Dinamika, die Heilige Gees, deur die Woord mag vloei en die
Woord bevestig wat belowe is vir hierdie dag; dan sal die groot
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Kerk van God op haar voete staan soos ’n groot straler vliegtuig,
opstyg in die lug om haar Meester te ontmoet. Dis presies reg.
Tot ons dit doen, sal dit nie werk nie. Dis maar so. Ja, meneer.
Wie sal dit doen? Wie sal dit onderhou in hierdie dag waaraan
ons dink? Onthou, onthou, broer.
165 Nou herinner dit my aan ’n ander storietjie. Nie om terug
te gaan na stories nie, maar ’n vriend van my het gestaan in
Carlsbad, New Mexiko, toe ons ’n diens gehou het daarbo by
Carlsbad. En daar was ’n klomp mense wat in hierdie grot
afgegaan het.
166 O, ek—ek het nog nooit van daardie goed gehou nie,
daaronder waar dit so diep is, en omtrent ’n myl in die grond.
Ek, ek is tevrede hierbo. So, hulle het onder deurgegaan. Ek wil
hoër gaan, nie laer nie. So ek…
167 Hulle het hierdie kêrel geneem, daar onder ingegaan. En
hy was ’n mansvriend, en sy klein dogtertjie en klein seuntjie
het afgegaan saam met hulle. En—en ver afgegaan in ’n groot
kelder, o, ek reken, honderde en honderde en honderde voet
onder die oppervlak van die aarde, afgegaan daaronder. En die
man daar by die skakelaar, het meteens [Broer Branham klap sy
vingers—Red.] die skakelaar afgeskakel. En dit was so swart en
donker, dat jy nie eers jou hand kon sien beweeg voor jou gesig
nie. ’n Klein dogtertjie, ’n klein dingetjie, was baie bang. Sy het
so hard as wat sy kon, begin skree: “O, dis donker! Dis donker!
Dis donker,” histeries geskree.
168 Haar klein boetie het daar gestaan. Hy het uitgeskree in die
donker, hy het gesê: “Moenie bang wees nie, sustertjie, daar is ’n
man hier wat die lig kan aanskakel.”
169 Halleluja! Wat gaan die Kerkie doen? Moenie bekommerd
wees nie. Daar is ’n Man hier vandag wat die Lig kan aanskakel,
dis die Here Jesus Christus. O, ja. DieHere Jesus Christus!
170 Onthou, die blinde…die—die ryk manne in die dae van
die geboorte van Jesus, hulle was nie afgesit en verblind deur
die glans van Jerusalem toe hulle daar gekom het, en na Hom
verneem het nie. Hulle teologie—teologie kon dit nie verduidelik
nie. Maar toe hulle weggedraai het, het hulle Dit gevolg tot by
die Ewige Lewe Lig.
171 Julle sakemanne vandag, moenie na die glanse van hierdie
organisasies kyk nie, maar hou vas aan die Woord. Dit lei julle
na die Lig. Moenie bang wees nie, sustertjie, daar is ’n Man hier
Wat die Ligte kan aanskakel. Daar is ’n Christus hier Wat Sy
Woord kan laat lewe net soos Hy toe het, Homself bevestig dat
Hy dieselfde is gister, vandag en tot in ewigheid. Glo julle Dit?

Laat ons staan.
172 Ek het vyftien minute voor dit tyd is om na die volgende
diens toe te gaan. Wil jy graag jou hande opsteek en sê: “God,
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skakel die lig aan vir my, vanmôre. Ek glo die Woord. Ek glo die
meganika. Sit die Dinamika in my, Here”? Steek jou hande op en
roep uit na Hom: “Here, skakel die Ligte aan!” Daar is ’n Man
hier wat die Ligte kan aanskakel. Ons is dood, in kommunisme,
en opgevreet deur allerhande voetgangers van organisasies, maar
daar is ’n Man hier Wat die Ligte kan aanskakel. Daardie Man is
dieHeiligeGees, Self, Jesus Christus gemanifesteer in dieGees!
173 Here Jesus, raak elkeen van hierdie hande aan; nie net hande
nie, maar gaan af teen die arm na die hart, en skakel die Lig van
die Evangelie aan. In Jesus’ Naam! 
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Kopiereg kennisgewing

Alle regte voorbehou. Hierdie boek mag gedruk word op ‘n 
tuisrekenaar vir persoonlike gebruik of om uitgegee te word, 
gratis, as ‘n middle om die Evangelie van Jesus Christus te 
versprei. Hierdie boek kan nie verkoop word, op groot skaal 
gereproduseer word, op ‘n webtuiste geplaas word, in ‘n 
opsoekstelsel geberg word, vertaal word in ander tale, of 
gebruik word om fondse in te samel, sonder die uitdruklike 
geskrewe toestemming van Voice Of God Recordings®, nie.

Vir meer inligting of vir ander beskikbare material, kontak 
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